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                                                            DAGSORDEN 
 
 
 

1. Godkendelse af dagsorden 

2. Godkendelse af referat 

3. Status P-Avisen 

4. Nyt fra Rådets medlemmer 

5. Godkendelse af ansøgning - Fredericia Sundby Mikro-partnerskab 

6. Sager til Senior- og Handicapudvalget v/Mona 

1. Projekt Hænder nok – Senior- og Handicapområdet  

2. Kvalitetsstandard 2019 for personlig pleje og praktisk bistand  

3. Orientering 2 lukket sager 

7. Venteliste til pleje- og dagcentre 

1. Orientering v/ Jan Kargo 

8. Senere indkomne sager 

9. Eventuelt 

 

 

 

 

 

 

 



                                                            REFERAT 
 

 

Punkt 1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

Punkt 2. Godkendelse af referat 

Godkendt. 

 

Punkt 3. Status Pensionistavisen 

Avisen er udkommet. Hybyhus har rettelse til kontaktinformation. De skal rette henvendelse til 

ProPrint.  Plejens administration ønsker fremover kun at modtage 5 eksemplarer. Der skal følges op 

på hvorvidt plejecentrene får nogen eller ej. 

 

Punkt 4. Nyt fra Rådets medlemmer 

Arbejdsgruppen vedr. Sundhedsaftalen behandler senere i dag høringssvaret fra Regionsældreråd 

Syddanmark. 

 

Grethe fortalte, at det havde været en succes, at juleaftenarrangementet på I.P.Schmidt var flyttet til 

om eftermiddagen i stedet for om aftenen. Der var flere af de ældre, der udtrykte stor tilfredshed 

med arrangementet. 

 

Punkt 5. Godkendelse af ansøgning – Fredericia Sundby Mikro-partnerskab 

Ansøgningen er godkendt. Jytte underskriver og sender den til Malene Grindsted. 

 

Punkt 6. Sager til Senior- og Handicapudvalget v/Mona 

Punkt 6.1 Projekt Hænder nok – Senior- og Handicapområdet 

Mona orienterede om sagen, og Seniorrådet tog den til efterretning.  

 

Olaf orienterede om, at der tidligere har været et samarbejde mellem Social- og Sundhedsskolen og 

Ældresagen. Samarbejdet gik ud på, at ældre kom ud på skolen for at give de studerende et indblik 

i, hvad man kan snakke med ældre om. Samarbejdet er ebbet ud, men der er stadig interesse fra 

Ældresagens side. 

 

 



Punkt 6.2. Kvalitetsstandard 2019 for personlig pleje og praktisk bistand 

Mona orienterede om sagen, og Seniorrådet tog den til efterretning. 

 

Punkt 6.3 Orientering 2 lukket sager 

Mona orienterede om de 2 lukket sager, og Seniorrådet tog dem til efterretning. 
 

Punkt 7 Venteliste til pleje- og dagcentre 

Punkt 7.1 Orientering v/Jan Kargo 

Der er 55 på ventelisten. 5 er interne flytning. 3 med aktiv tilbud. 13 er omfattet af 

ventelistegarantien. Der er stadig stor efterspørgsel efter demenspladser og pladser generelt. 

 

Punkt 8. Senere indkomne sager 

Værdighedspolitikken blev godkendt på Byrådsmødet den 28. januar 2019. Seniorrådet har fået et 

eksemplar både elektronisk og i papir. 

 

Punkt 9. Eventuelt 

Mona fortalte, at der afholdes Handicapdag på I.P. Schmidt den 20. februar. 

 

Senior- og Handicap er blevet gjort opmærksom på, at man ikke må opkræve betaling for brug af 

busserne Romeo og Julie. Der stoppes derfor for opkrævning, indtil problematikken er undersøgt til 

bunds. 

 

Der er kommet godt gang i arrangementerne i Demensfællesskabet Lillebælt, og der er fin søgning. 

 

 

 

 


